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Styrelsemöte 2024-11-20 
 

 

 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan  
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Kicki Lindström, 
Per Molin och Magnus Selling.  
Adjungerad: Susanna Edström, Idéer för... under punkt 7 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 

 
2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 

3. Protokolljusterare 
Magnus valdes till justerare för mötet. 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2024-10-09 gicks igenom. Ingen särskilt noterades från det mötet.

5. Ekonomisk rapport 
HOK har en god ekonomisk situation. Härnö Trail 2025 kommer att ge ett rejält plusresultat och har 
inte redovisats klart än. Även för Hitta Ut 2025 noteras ett gott ekonomiskt resultat. Rapportering 
till LOK-stöd är under kontroll. 

 
6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Uppföljning klubbdag, medlemsmöte + träff på simhallen 
Klubbdagens aktiviteter fungerade bra. Utlämning av trygghetsenkät till barn och vuxna 
genomfördes. Preliminär tävlingskalender är klar inför 2025. HOK arrangerar t.ex. DM 2025. 
Tävlingsledare och banläggare behövs till dessa arrangemang. 

Tävlingsresor SkidO, rikslägret 
Fråga om ersättning för deltagande och ledare har inkommit. Ersättning för deltagare och ledare 
bekostas enligt fastställd policy. 

HittaUt 
Planeringsarbetet inför 2025 pågår för fullt, med möte 19 nov. Färre fysiska kartor kommer att 
tryckas nästa år. Ica Maxi vill omförhandla avtalet. 
Leaderprojekt Vårdkasen 
Projektet har stått stilla en tid. Beslut om ekonomiska medel förväntas i början av dec, då ramarna 
kommer att bli lite mer klara. 
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7. Inkomna/kvarvarande ärenden för behandling 
Klubben Online med Eventor  
Ny version kräver uppdatering senast 27 nov 2024. Det är något oklart vad HOK behöver göra aktivt. 
Johanna försöker hålla koll på detta. 

Ansökan Landsbygdsmedel 
Diskussion kring huruvida detta är något HOK kan ansöka. Nya kartor på nya områden, eller 
revidering av gamla kartor på gamla områden diskuterades. 
Klubbstugan 
Renovering av taket på HOK-stugan behöver göras i vår. Möjligen bör hela takbeläggningen bytas 
ut, inkl. förbättrad isolering. Ekonomiskt bidrag kanske kan sökas till en sådan insats. Det behöver 
läggas in i budget inför år 2025. Bättre belysning är önskvärt i samlingsrummet. Driftsbidrag för 
stugan har HOK avtalat i 10 år (t.o.m. år 2027) från kommunen. Behov av städning av klubbstuga 
och förråd diskuterades. Tömning av soptunnor utanför stugan sker i kommunens regi, med lite 
ojämna intervall. 
Idéer för förnyelse av kommande styrelse och övriga funktionärer 
Susanna från valberedningen medverkade. Organisationsöversikt för HOK visades upp och 
diskuterades. Val av ordförande och val av tre ledamöter till styrelsen kommer att behövas. En ny 
medlem i valberedningen behövs (vilket egentligen inte är valberedningens uppgift). Ansvarig för 
kartkommittén och markansvarig saknas (kommittéerna väljs inte vid årsmötet). 
Ungdomsrepresentant/-er i styrelsen är ett nyinkommet förslag. 
Åtgärdslista med datum inför årsmötet.  
Förslagen årsmötesdag är måndag 10 mars. Ulf uppdaterar åtgärdslistan. 
 

8. Nyhetsbrev 
Nyhetsbrev kan vänta till strax före jul. Söndagsträningarna kan marknadsföras. Soppa och mackor 
kan klubben bjuda på vid de träningarna. Förfrågan till föräldrar om ev. uppdrag inom klubben. 
Skidorienteringar är på gång. Bilder från indoororientering vore trevligt. 
 

9. Övriga frågor 
Öppen stuga med enkel servering vintersöndag och sportlov diskuterades. Söndagsträningarna 
prioriteras nu, där ev. externa personer möjligen kan betala en liten peng för lunch etc. 

 
10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Koll av olika avtal och tidigare planeringar. 
 

11. Nästa möte 
Nästa möte är 11 dec kl 18-20.  Mötesdagar 2025 föreslogs till 15 januari och 12 februari. 

 
12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


